
PRoToKÓŁ Nr Lol2or.6
z posiedzenia Komisji Rozuroju Gospodatczego i Rolnictwa
w Nowym Kawęczyaie odb5rtego w dniu 22 stycznia 2O16 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

1łl posiedzeniu udzial wzięli:

1. Włodzifiluerz Ciok - Wójt Gminy,
2. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
3. Zdzisław Wysocki - Kier. Ref. Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.

Proponowany porządek obrad:

1 . Otwarcie posie dzenta komisji.
2. Stwierdzęnte prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 9lI5 z dnia 8 grudnia

2OI5 r.
4. Praca nad projektem budzetu gminy na2O16 rok.
5. Informacja doĘcząca procedur w zakresie zagospodarowania

przestrz.ennego gminy
6. Omówienie projektów uchwal.
7. Sprawy różne.
8. Zakonczettie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznlk nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.

O godz. 1015 posiedzenie otworzyła Agnieszka Firmanty
Przewod nicząca Komisj i, która prrywitala pr zybyłych członków Komisj i
or a7, pracowników Urzędu.

Aćl. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i ptzyięcie porządku
obrad.

Przewod,nicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeniu uczestnicz.lr
6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji
i decyduje o prawomocności obrad.
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Następnie odczytala porządek obrad i zarządziła głosowanie w
sprawie porządl<ll obrad. Pan Wysocki zaproponowŃ zamtanę pwnkfrt 4 z
punktem 5. Porządek obrad wygląda następująco:

1 . Otwarcie posie dzęnia komisji.
2. Stwierdzenię prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr 9lI5 z dnia 8 grudnia

2O15 r.
4. Informacja dotycząca procedur w zakresie zagospodarowania

przestrzennego gminy
5. Praca nad projektem budzetu gminy na2016 rok.
6. Omówienie projektów uchwał.
7. Sprawy różne.

zakończenie obrad

Członkowie Komisji w obecności 6 radnych jednogłośnie przyjęli
zmieniony porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do niniejszego
protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z obtad komisji nr 9l L5 z dnia
8 grudnia 2O15 r.

Protokół Nr 9 /2aI5 z posiedzenia Komisji, które odbyło się
8 grudnia2a15 r. znąiduje się na sali. Nie zgłoszono uwag do protokołu.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z 9 /2OL5.

Ad. 4 Informacja dotycząca procedur w zakresie
zagospodarowania przestrzennego gminy

Informację przedstawił pffi|z. wysocki oraz pokrótce omówił
przygotowany materiał. Informacja ta stanowi załqcznlk nr 3 do
niniej szego protokołu.

Radng MichąIski opuścił spotkanie komisji, tym samgm zmrńejszając
jej sWad do 5 członkóu;.

Ad. 5 Praca nad projektem budżetu gminy na 2O16 rok.

Wójt poinformowal, żę do 30 stycznia ma czas na podjęcie uchwały.
Projekt zostaż sporządzony w oparciu o wydatki planowane na 2015 rok.
Dodatkowo wydatki inwesĘcyjne zostaĘ zaplanowiane na chwilę obecną
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na podstawie cen rynkowych obowią2ujących na ten moment, ale
wszystko rnoże ulec zrłlrieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami
wstępnymi podanymi przez ministra iinansów. Pewne informacje zostaną
podane w połowie lutego. Na chwilę obecną nie zrnięniamy pozostałych
dzia}ów o kwot budzetu ujętych w projekcie.

Wójt dodał, że do końca s§cznia trzęba zadecydować, jakie dotacje
możrla przydzielić stowarzyszeniom czy OSP z tęrenu gminy, które
ukierunkowały wnioski o dofinansowanie do gminy oraz dotacji na
prośby wniosków osób prywatnych.

Na chwilę obecną do urzęd,u wpłnęł trzy wnioski z OSP z terenu
gminy.

Pierwszy wniosek jest od ZOSP w Trzciannię. Zarząd zgłosił się z
prośbą o zwiększettię dotacji celowej zbudżet'u gminy na kwotę 10 OOO zł.
Wniosek doĘczy adaptacji jednego z pomieszczeń na pomieszczenię
socjalne dla druhów OSP Trzcianna.

Drugl wniosek vrpłynd od ZOSP w Staqrm Rzędkowie. Zarząd
z\Iłraca się z prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 2 5OO zŁ na za7<llp
10 sztuk mundurów strazackich, koszul strazackich oraz czapek.
Dodają, że z środków własnych pokryją kosź 1 358,30 zł. Łączna kwota
tego przedsięwzięcia to 6 4OB,3O zł.

Trzęci wniosek wpłyn{ od ZOSP w Starej Rawie. Zarząd prosi o
wsparcie finansowe na kwotę L2I7O zł na zal<tlp motopompy pożarniczej
TOHATSU M16/B VCB2AS, d,wóch sźuk wQry tłoczonych W52
powlekanych, dwóch wę4 tłoczonych W75 powlekanych, liny ratowniczej
2a rn oraz ubrania specjalnego ochronnego 63. Jednostka ta planuje
złożryć również wnioski o dotacje celowe do ZOSP RP oraz Funduszu
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Łączny koszt tej inwestycji to
36 B27, 43 zł.

Wójt zaproponowal przesunięcia w budzecie w dziale OSP po to by
wnioskodawcy mogli złoĘć wnioski o dotacje do innych urzędów, które
równteż zbierĄą wnioski do końca s§rcznia. Jeżeli wnioskodawcy nie
otrzymają dotacji nie dostaną od nas wsparcia finansowego.

Radny Ka]isz jaki jest koszt przeprowadzenia zawodów
strazackich? - Wójt - przede wsąystkim to koszty paliwa. Radny Kalisz -
strażacy chcieliby by te zawody odbywaĘ się co roku a nie co dwa. * Wójt
- Zarząd OSP musi ustalić kiedy, gdzie i w jak sposób chcieliby
zorganizować te zwody gdyżja nie mam zadnych przeciwwskazań.

Wójt wspomniał, że do inwesĘcji planowanych
pr zy gotow;rwane materiały techniczne i dokumentacj e.

są już
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Dodał, żę do urzędu trafiła faktura za rernoIat rernizy w Rzędkowie,
która powinna być dostarczona do końca 20 15 roku, Kwota na
zapłacenie tej faktury zostŃa przeniesiona na ten rok i zapłacimy zgodnie
z tetminem płatności faktury.

Pod koniec marcą prawdopodobnie odbędzie się sesja, na której
podejmiemy decyąę o ewentualnych zrlrtanac}a i przeniesieniach w
budzecie ora7-o ewentualnej podwyzce wody.

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.

Omówiono projek§ uchwał w następujących sprawach
uchwalenia budzetu gminy na2O16 rok;
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Noo,oy

Kawęczyn na Lata 2aI6-2O19;
udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Skierniewickiego;
wyrażenia zgody na zbycte nieruchomości.

Ad. 7 §prawy r6żne.

Brak wystąpień

Ad. 18 Zakańczenie obrad.
O godz. 1215 Przewodniczący Komisji wobec zrealizowania porządku

obrad, zarr;J<nal. posiedzenie Komisji.

Na §m protokół zakończono.

protnkołouała:
Katanzgna Sąułicka
do}.u^/u. Sr*,,ź-

Referent

Ptzeuodnłczgła:
Ptze ulo dnźcz qca Komlsjź

FirmanĘAgnieszka,ią
\
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